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ÚTERNÍ ŘEČ MASOPUSTNÍHO SOUDCE 
Vážené masopustní shromáždění, vítaní hosté a truchlící 

pozůstalí. Sešel se rok s rokem ha my sme tu, habysme 

vodsoudili nenapravitelnýho marnotratníka Masopusta, 

ha teký zhodnotili, co se hu nás ve vsi novýho přihodilo. 
 

Nyjvětší radost nám hudělál tudle náš Masopust. Rok co 

rok se pro nás vobětuje, hu žádný kyjkle nechybá. Na 

každyj bál s náma chodí, každou štamprli s náma vypíje, 

každou sukni zvíhne. Vymetá nám šrajtofle ha ráno s 

náma vobrací žaludky. Vochotně, jako beránek se ne-

chává každou sezonu znova ha znova vověsit. Ha íčko 

se konečně dočkál. Za tuto celoživotní břemeno bul po-

volanyj do síně slávy Plzeňskýho kraje jako kulturní 

památka. Samo sebou, že sme pozvali i hejtma kraje na 

dnešní voslavu, ale bál se, že prej je sice zvyklyj 

z různyjch rautů pít, ale tuto by pryj nevydržíl ha man-

želka by ho sem k nám beztak nepustila. Vy šichní, co tu 

íčko stojíte, ste teda součástí kulturní památky, ha vězte, 

že íčko se do toho teprva vopřem! 
 

Jístě víte, že Masopust je každyj rok povolanyj do Prahy 

poradit vládě nebo prezidentovi. Kort íčko dyž byly 

dvoje volby. Radil tak dobře, že vládu nemáme, zato 

máme Čapí hnízdo. U nás ve vsi teký máme čapí hnízdo, 

žádný dotace sme na něj nepotřebovali, hale teký vokolo 

něj máme nasráno. 
 

Nášeho pana prezidenta doprovázel Masopust na všech 

debatach a radil mu tak dobře, že i když říkal skoro sa-

mou nepravdu, tak přesto vyhrál. Potom že lež má krát-

ký nohy, dyž s ní došel až na hrad. 
 

Nu, moc si nevodpočnem, nás to tu čeká na podzim 

teký. Bureme volit náše zastupitelstvo, tak si, starosto, 

zapiš, že chceme do volební místnosti teký tu nahou 

Ukrajinku nebo obnažený členky komise jináč se tě na 

to volení vyprdnem.  
 

Hospody mají suchý roky, předloni EET, loni zákaz 

kouření - to dybysme veděli, že bude tak zle, chodili 

bysme pít předtim víc, habysme se nažunkali do zásoby. 

Hale nevadí, my si humíme poradit, dyž nám teče do 

bot. Dyž nám zavřou Hotel, tak dlouho netrpíme. JZD 

dalo dílnu ha štamgastí z Hotelu si v ní vorevříli klub, 

aby bylo kam chodit kouřit a pít – pivo mají za dvacku. 

To je přece samosebou, že taková velká ves, jako je ta 

náše, nemůže stát na dvouch hospodach. To každyj muší 

pochopit, že dvě je málo. 
 

K Vánocom sme si se spoluvobčanama nadělili HOTEL. 

A že to bylo boží nadělení, to íčko teprva vidíme. Vod 

íčko na furt huž nic jinýho k Vánocom nečekyjte. Šech-

ny vobecní peníze purou tám, jináč nám to vo někerým 

masopustu, haž budou divčata v ráži skákat, celý spádne 

na hlavy. Za co postavíme školu, to ví jenom Pámbů, ha 

asi možná zastupitele. V nyjhorším se burou děti chodit 

hučit do hospody, aspoň se to  nyjdůležitější pro život 

naučí hned zkráje. Nu pryč vod tutoho smutnýho po-

myšlení.  
 

Íčko to vemu z veselejšího soudku, habyste se teký dro-

bet pobavili.  

V dolejšku se v lítě lidi divili, co to vod Vobecňáku tak 

duní. Konálo se tám technopárty. Veselý tanečníci přije-

li až z Ostravy a - pozor - i z bejvalýho NDR. I obec tám 

měla zástupce. Na pořádkovou kontrolu vyrazil Honzát 

a Madleńák. Když zjistili že si ty lidi nehumí ani narazit 

sud piva, vochotně pomohli a huž byli jejich oblíbencí. 

Dyž se vrátili demů, tak měli jak se říká - hodně pod 

kůží – jestli jim tám něco šlehly do piva nebo byli tak 

zvondaný z toho tance, to sami neví. Tak sme zase udě-

lali krok do Evropy, vete! 
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Informace z únorového zasedání zastupitelstva obce 
 

 zastupitelům byla prezentována architektonická a návrhová studie porovnávající jednotlivé varianty rekonstruk-

ce kulturního sálu v Hotelu U Nádraží s možností výstavby nového sálu „na zelené louce“. Zastupitelstvo vzalo 

závěry této studie na vědomí. Další informace k této problematice jsou uvedeny v samostatném článku níže 

 byla projednána žádost soukromého vlastníka o odkup pozemků z majetku obce a schváleno zveřejnění záměru 

 zastupitelstvo odsouhlasilo vítěznou nabídku veřejné zakázky „Oprava kaple sv. Jakuba v Postřekově“. Po pod-

pisu smlouvy bude do konce února podána žádost o dotaci na opravu kaple z programu Ministerstva kultury 

„Podpora obnovy kulturních památek prostřednictvím obcí s rozšířenou působností“ 

 byla schválena vítězná nabídka v rámci veřejné zakázky „Pořízení DA pro JSDHO Postřekov“. Paralelně 

v souč. době probíhají další kroky spojené s administrací dotace z IROPu 

 zastupitelstvo schválilo rozpočtové opatření č. 2/2018 

 byl projednán a odsouhlasen odkup lesního pozemku od soukr. vlastníka (odkupem dojde ke zcelení sousedních 

pozemků, které jsou v majetku obce) 

Haby se horejšácí dolejšákom nepošklebovali, tak při-

dám jednu z horyjška. Na zahradce hu Laudámů rostla 

tůze pěkná tůje. Svý huž míla za sebou, ha jináč to nešlo 

než jí porazit. Teta k tomu povolala odborníka Bíláčka, 

haby jí s tim pomoh. Jedno vopolodne, jí teda podsek. 

Větve vořezal, ale byly tůze pěkný tak co s nima. Ha že 

mu blo tich větví škoda, napádlo ho, že zavolá pohřebá-

kovi, asli by vo ty větve neměl zájem. Ten po tom samo-

sebou skočil jako slepice po flusu. Ha že se k večeru 

zastaví, že má zrovna cestu vokolo. Jenomže Laudámce 

to nikdo neřek. Ha tak se stálo, že navečer vykoukla 

z vokna a von tám stojí Všetečka v celý svý funusácký 

parádě. Teta se lekla, vyběhla ven ha křičíla „chlapcí, já 

eště ne, já eště nechci, támle Šimánkyce přes silnici je 

starší, vemte tu“.  
 

A do třetice všeho dobrýho dám jednu z prostředka. Lo-

ni v úterý zrovna vo Masopustu to blo, tudle přítomná 

Daniela Truhlářouc měla napilno. Po průvodu jí voláli 

z domova, že jí utek její miláček srnec. Neváhala, doma 

vosedlala koně, jak bla v kroji, tak na něho skočila a jez-

dila po vsi jako vo Pardubický. To blo shledání, když 

kolouška našla u Houdlů na sadě. 
 

A dyž jsme na tom hřišti, tak náší fotbalistí to tu hrajou 

jako kuličky, ale dyž se jedná vo ňákou voslavu, tak to 

se hospodský před nima muší mít na pozoru. Naposled 

ve Špillarce dyž měli ukončení sezony. Napřed začali 

zpívat, potom praskaly stoly a nakonec Roman Králík – 

Janeček tancoval s židlí naraženou sedákem na hlavě 

po lokále. To už blo i na majitele Jirku Taura moc. Jak 

má dlouhý kodrnatý vlasy, tak v tu chvíli je míl narovna-

ný jako řebíky. 

 

Bály už zase fungovaly. Mysliveckyj se zvěřinou 

z mrazáků, na Postřekovskej se mušelo projít zlatou brá-

nou jako na Folmavě v ero-klubech ha vo Hasickým pro 

změnu někdo vystříkal hasičák na záchodě a před Hote-

lem. Tak vidíte, pořád se hu nás něco díje. 
 

Zbyjvají nám teda eště legrůtí ha bureme dneska hotový. 

Na tůtom poli je to rok vod roku větší bída. Loni tu stály 

tří, letos jeden – Filip Nejdl. Jeho doprovodná skupina si 

tu dává generálku na příští rok, a vypadá to, že se máme 

na co těšit. 
 

Ha íčko huž dost toho kecání, sme tu, habysme vodsou-

dili nášeho Masopusta, keryj nám toho nadělal zase dost 

ha dost. Měli sme ho rádi, hale lepší bure, dyž se ho zba-

víme. Flákal se z hospody do hospody, šechno kárání ha 

napomínání bulo málo platný, z něčeho si nic nedělal.  
 

Masopuste, Masopuste, dneska huž je pozdě litovat. 

Hdopa vrátí naší chase hutracený peníze ha panenskou 

poctivost? Žádnyj! Proto nic, zhola nic, huž nespravíš. 

Jak nadějnej bul tvuj příchod, tak beznadějnej je tvuj 

vodchod.  
 

Vážený shromáždění, po zvážení všech vokolností ha 

práv, došel sem k závěru! Přítomnyj Masopust, naro-

zenej neví se kde a kdy, bytem tu a tám, národnost ha 

příslušnost neznámá, dopouštěl se chyb ha zvrhlých činů 

záměrně, haby zkazil, co se zkazit dá. Masopuste, Maso-

puste, podle všech nášich paragrafů ha nařízení vodsu-

zujme tě k trestu smrti voběšením. Jásot, smích, křik a 

cinkot sklenic nechť je tvou písní pohřební. Jak rozpusti-

le jsi žil, tak krutě umírej! 

soudce a jeho masopustní tým  
 

březen 21.3.2018 

duben 18.4.2018 

květen 23.5.2018 

červen 20.6.2018 

červenec 18.7.2018 

srpen 22.8.2018 

září 19.9.2018 

Sběr nebezpečného odpadu 
 

28. března proběhne za Obecním úřadem sběr 

nebezpečného odpadu. 
 

Jako obvykle budete moct odložit akumulátory, 

plechovky a nádoby od barev, elektronický od-

pad, monočlánky, staré léky, pneumatiky (bez 

disků) či zářivky. 

Další volby se 

kvapem blíží 
 

Do komunálních voleb 

zbývá již jen 7 zasedání 

současného zastupitel-

stva obce. Přinášíme pře-

hled termínů: 
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Různé kulturní akce, bály počínaje a masopustem konče, 

mají v naší obci bohatou historii a tradici. Pro jejich ko-

nání musíme samozřejmě disponovat vhodným záze-

mím. Jak jistě všichni víte, obec se na podzim loňského 

roku stala vlastníkem objektu Hotelu U Nádraží. 

S ohledem na stáří a stav nemovitosti ale bylo už při 

schvalování koupě na zastupitelstvu domluveno, že jako 

alternativní varianta bude posouzena i možnost výstavby 

nového kulturního zařízení tzv. „na zelené louce“. Hovo-

říme-li o výstavbě nového sálu, vyplatí se malé ohlédnu-

tí do historie. Málokdo asi ví, že výstavbu nového kul-

turního zařízení v obci řešily už dokonce dva projekty. 

První, který byl zpracován cca v roce 1979, počítal 

s výstavbou velkého kulturního zařízení na místě, kde 

nyní stojí nová hasičská zbrojnice a dětské hřiště. 

V rámci druhého projektu, který byl zpracován o zhruba 

10 let později (tedy cca v roce 1989), bylo počítáno 

s přístavbou velkého sálu (dokonce vč. kinosálu) 

k restauraci Špillarka, přičemž oba objekty měly mít část 

společného zázemí. Když se z minulosti vrátíme zpět do 

současnosti, stav je takový, že ani jeden z výše zmíně-

ných projektů nakonec realizován nebyl (z dnešního po-

hledu je to možná s ohledem na jejich monstróznost i 

lepší) a většina kulturních akcí se tak nyní odehrává 

v sále Hotelu U Nádraží, který nyní vlastní obec, ale je-

hož stav je v mnoha ohledech nevyhovující až havarijní. 

Abychom byli schopni objektivně posoudit obě možné 

varianty (tzn. rekonstrukce stávajícího sálu vs. výstavba 

nového sálu), nechala obec zpracovat architektonickou 

návrhovou studii, jejímž cílem bylo popsat a porovnat 

výhody a nevýhody obou variant. Ty jsou ve stručnosti 

popsány v následující tabulce: 

Obecní kulturní sál – jak dál? 

Novostavba: 

+ objekt bude v rozsahu a potřebách obce 

+ vše je nové 

+ delší doba bezúdržbovosti objektu 

+ nižší provozní náklady 

- vysoká počáteční investice 

- nutnost provedení souvisejících staveb (terénní úpravy, parkoviště,  

  příjezdová komunikace) 

Rekonstrukce: 

+ lze postupně opravovat 

+ nižší cena 

+ objekt má historii a zakořeněné tradice 

+ okolní úpravy v nižším rozsahu 

+ nižší nároky na plnění norem a prováděcích 

   vyhlášek 

- náklady mohou být na konci vyšší než za novostavbu 

- v některých místech špatná nebo žádná izolace, a to jak proti vodě, 

  tak i tepelná 

- předem dané hlavní konstrukční řešení a dispozice 

- možnost objevení závady mnohonásobně navyšující investici, která 

  bude zjištěna až při rekonstukci 

- vyšší provozní náklady 

Kompletní studie je k dispozici k nahlédnutí v kanceláři OÚ Postřekov, příp. ke stažení na webových stránkách obce. 

Na přelom března a dubna bychom pak rádi naplánovali veřejné projednání studie jednotlivých variant řešení postře-

kovského kulturního sálu s obyvateli obce. Aby bylo možné připravit plodnou a konstruktivní diskusi, budeme rádi 

za jakékoliv podněty k dané problematice. Vaše připomínky, názory, dotazy a komentáře můžete vhodit do schránky 

umístěné u vstupu do budovy OÚ nebo zaslat na e-mail urad@obecpostrekov.cz. Za náměty děkujeme… 

Jan Kreuz 

Zprávy od hasičů 
 

V lednu se uskutečnil 112. Hasičský bál a děkujeme 

všem, kteří se přišli pobavit a zatančit si. Poděkování pat-

ří také sponzorům a spoluobčanům, kteří zaslali vstupné 

nebo donesli tombolu. Snad se všem líbila nová kapela 

Regent a těšíme se na další bál poslední lednovou sobotu 

v roce 2019. 
 

Naši mladí hasiči přes zimu nelení a už mají za sebou 

první soutěž, která se konala 17. 2. ve Staňkově. Místní 

základní škola praskala ve švech a děti zde předváděly 

své znalosti a dovednosti v jedenácti disciplínách. Postře-

kov obsadil 7. a 22.  místo v mladší kategorii. Ve starší 

kategorii jsme družstvo bohužel zatím dohromady nedali, 

tak to snad napravíme příští rok. Všechny děti chválíme a 

palec nahoru :-) Markéta Strasserová 
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Lištička 
 

Pro všechny děti ve školce byla velkým zážitkem 

návštěva myslivce z Krušných hor. Nepřijel totiž sám, 

ale přivezl nám ukázat ochočenou lišku Miu. Děti se 

dozvěděly spoustu zajímavostí o tomto zvířátku, moh-

ly si lištičku zblízka prohlédnout a také si ji pohladit. 

Tato akce proběhla ve středu 14. 2. v rámci přírodně 

vzdělávacího programu E-liška. 

Anna Steinbachová 
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Taneční hodina s Vendulou 

Brettschneiderovou 
 

Měsíc únor je čas bálů, masopustu, veselí 

a tance. Kdo jiný by nás lépe připravil, 

než zkušená tanečnice a lektorka Vendu-

la Brettschneiderová.  
 

Při taneční hodině ukázala dětem, jak 

důležité je pro zvládnutí tance správné 

držení těla. Po důkladném rozcvičení a 

rozehřátí přišel na řadu nácvik tanečků. 

Všechny děti se při tanci vydováděly, ale 

také poučily, že tanec není jenom legra-

ce, ale také hodně úsilí při jeho nácviku. 

Věříme, že si Vendula Brettschneiderová 

najde čas na další návštěvu v naší třídě. 
 

Jana Šafránková 

Návštěva v Základní škole v Postře-

kově 
 

Nejstarší děti z naší třídy poprvé zasedly do 

školních lavic. Paní učitelka Lenka Pajmová pro 

ně připravila opravdové, i když trochu pohádko-

vé, vyučování. Aby děti v pohádce nezabloudily, 

musely znát své jméno, pozorně vyslechnout 

příběh, správně odpovídat a počítat. V závěru 

„vyučování“ přišel děti pozdravit pan ředitel, 

který děti pochválil za správné plnění úkolů na 

interaktivní tabuli. Děkujeme panu řediteli za 

pozvání do školy a paní učitelce Lence Pajmové 

za čas, který nám věnovala.  

Jana Šafránková 

Události v mateřské škole 

v měsíci únoru 

Olympijské hry  
 

Už je konec masopustu… ale na nějaké zahálení není 

v naší třídě místo. Vydali jsme se za sportovci do olympij-

ského města Pchjongčchang . Televizní přenos nám umož-

nil sledovat závod, ve kterém soutěžila Kačka Beroušková 

z Postřekova.  
 

Hned druhý den začala olympiáda v naší třídě. Paní učitel-

ka nakreslila společně s dětmi olympijskou vlajku a hry 

zahájila olympijská hymna. Olympijský oheň byl jenom 

symbolický, ale závody se podobaly těm opravdovým. 

Každý kluk i holčička museli zvládnout několik disciplín – 

sjezd ze skluzavky, hod na cíl, skok do dálky, kotoul a dal-

ší dovednosti. Olympijské průkazy na krku sportovců se 

brzy zaplnily body za splnění úkolů v jednotlivých disci-

plínách. Českou hymnu si nakonec vyslechli všichni spor-

tovci. 

Jana Šafránková 

Masopust 
 

Masopust v Postřekově nemůže zůstat bez povšimnutí 

ani v naší třídě. Chodské kroje, nářečí v pohádkách, 

písničky, dětské hry – to všechno jsme si vyzkoušeli. 

Na závěr jsme si uspořádali „kytičkovou“ a karneval 

za doprovodu zpěvu a chodské muziky. 
 

Jana Šafránková  
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Únorové zprávičky ze školy 
 

Dne 31. 1. se rozdávalo vysvědčení  
 

Celá škola se sešla ve školní družině. Pan ředitel rozdal vy-

svědčení prvňákům, všichni měli samé jedničky. A pak si 

1. ročník užil slavnostní oběd a my páťáci jsme je obsluhova-

li. Jejich třídní učitelka jim hezky prostřela a za odměnu do-

stali od pana ředitele lízátko.  

Matěj Bílý, 5. ročník 
 

Dům přírody 
 

31. 1. jsme se vypravili se školní družinou do Domu přírody v 

Klenčí pod Čerchovem. Nejvíce nás zaujalo čapí hnízdo a 

informace o bobrovi. Potom jsme si šli prohlédnout kleneč-

skou školu. Líbila se nám velká tělocvična.
 

Jakub Matas, Kristián Odvody, žáci 5. ročníku 
 

Divadlo v Domažlicích  
 

Po první hodině 13. 2. 2018 na nás už před školou čekal auto-

bus, vydali jsme se do Domažlic. Jeli jsme na divadlo Dobro-

družství hastrmana Tatrmana. Když jsme přijeli, tak jsme pře-

šli náměstí a vešli do budovy MKS. Bylo tam mnoho škol z 

celého okresu. Usadili jsme se a po chvilce divadlo začalo. 

Bohužel domažlické děti hodně rušily a nám to vadilo. Pražští 

herci uměli moc hezky zpívat. Po příjezdu do školy jsme šli 

na oběd.           

Naty Veberová, Veronika Rýdlová, žákyně 5. ročníku 
 

Přednáška o lišce ve škole 
 

Dne 14. 2. 2018 proběhla ve škole přednáška o lišce. Dozvěděli jsme se 

mnoho informací o lišce obecné. Věděli jste, že latinsky se liška obecná 

řekne Vulpes vulpes? A že liška skočí až 4 m do dálky a 2 m do výšky? 

Také že mláďata umí šplhat po stromech? A že lišky váží asi 6 kg, z toho 

2 kg ocas, který používají k udržování rovnováhy? Pan hajný nám přivezl 

ukázat lišče, viděli jsme ho zblízka a měli jsme možnost si ho pohladit. 

Moc se nám to líbilo.  
 

Napsaly Štěpa Řezníčková a Barbora Gally, žákyně 5. ročníku  
 

Přednáška o sebeobraně 
 

Dne 22. 2., během odpoledního programu ve ŠD, nás navštívil bývalý pro-

fesionální voják a trenér juda pan Waldemar Janeček. Děti poučil, jak se 

mají chovat v případě napadení psem anebo třeba lupičem. Dále hovořil o 

nebezpečnosti mobilních te-

lefonů a sluchátek, díky nimž 

mnohdy může dojít 

k dopravní nehodě. Připome-

nul také nebezpečí facebooku 

a mnoho jiných kritických 

situací, se kterými se mohou 

děti setkat.  
 

22. 3. proběhne druhá hodi-

na, která bude zaměřená na 

praktické ukázky sebeobra-

ny. Opět se mohou zúčastnit 

i rodiče. 

ÚNOR 2018  
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Fotbalistou roku 2017 Sokola Postřekov je útočník Jiří 

Závodný. Vyhlášen byl na valné hromadě klubu, která se 

konala v sále restaurace U Nádraží. 
 

Schůze, na níž skládal účty stále jen osmičlenný výbor v 

čele s předsedou Jaromírem Steinbergerem, začala minu-

tou ticha za zesnulé členy. Poté došlo na zprávu předse-

dy. Osazenstvo sálu se mimo jiné dozvědělo, co všechno 

se za uplynulý rok v areálu Sokola podařilo opravit a 

vylepšit. „Máme nové toalety, sprchu pro rozhodčí, dlaž-

bu v domácí kabině, nové jsou sítě u branek i sítě za ni-

mi. V pergole přibyl krb. Významným počinem bylo 

vybudování automatického zavlažování hřiště, k němuž 

letos chceme zřídit jímku na vodu,“ shrnul Steinberger 

rozsáhlé investice, na které se podařilo sehnat dotace od 

obce, ale i z dalších zdrojů. „Shánění dotací je nesmírně 

náročné na administrativu a čas, ale neobešli bychom se 

bez nich, i když spoustu věcí udělají členové Sokola ne-

bo známí svépomocí. Do budoucna ještě chceme zřídit 

osvětlení tréninkového hřiště a z garáže udělat výčep. 

Aktuálně musíme řešit zadní stranu tribuny, pod kterou 

zatéká,“ přiblížil předseda plány oddílu na další rok.  
 

V následné zprávě hospodáře Jiřího Královce to v osa-

zenstvu zahučelo zejména při čtení sumy vydané za roz-

hodčí. Jinak klub hospodařil se ztrátou 77 tisíc Kč, ale 

doúčtování některých došlých dotací a sponzorských 

darů ještě probíhá.  
 

Poté dostali slovo trenéři, aby zhodnotili rok 2017 po 

sportovní stránce. „Po minulé sezoně, kdy jsme skončili 

čtvrtí, odešli Petr Steinberger, Kuboušek a Pfeifer. Přes 

tyto citelné ztráty jsme do nové sezony vstoupili dobře, 

pak to však s našimi výkony šlo nahoru dolů. Mrzí mě 

domácí zaváhání s Kdyní a prohra na penalty v derby s 

Klenčím, na druhé straně jsme dokázali porazit Koloveč 

5:0. Cením si i bodu za remízu 4:4 v Bělé, kde jsme při-

tom o poločase prohrávali 0:3. Už nyní pracujeme na 

posílení kádru, máme rozvrženou zimní přípravu včetně 

soustředění a přípravných zápasů s generálkou proti 

Furthu im Wald,“ prozradil trenér A – mužstva Aleš 

Wirth.  
  

Rezervního týmu se ujali trenéři Jan Buček a Michal 

Krutina. Druhý jmenovaný v hodnocení poloviny sezony 

sdělil: „Když jsme tým přebírali, nebyli hráči v dobré 

kondici, ale podařilo se nám kádr doplnit a s dosavadní-

mi výsledky jsme spokojeni. Zatímco v minulé sezoně 

bylo hlavním úkolem udržet II. třídu, nyní hrajeme klid-

ný střed tabulky. Do jara jdeme s cílem vyhrávat doma a 

sem tam přivézt nějaké body z venku.“  
 

Zlepšení podle referátu Zdeňka Macha  nastalo u Staré 

gardy, která opět šlape, ale hlavně se začíná dařit práce s 

mládeží. Klub pořádá náborové akce Můj první gól a 

výsledkem může být fungující mladší přípravka s Davi-

dem Vavříkem v roli oblíbeného trenéra. Zásluhou tre-

nérského úsilí Jaromíra Steinbergera, Míry Fainy, Karla 

Škopka a Romana Janečka ml. má Postřekov zastoupení 

v okresním přeboru starších přípravek a po letech 

i mladších žáků.  
 

Dalším bodem programu bylo tradiční vyhlášení anket. 

Nejlepším střelcem roku 2017 se s 15 góly stal Jiří Zá-

vodný. Tentýž hráč vyhrál i diváckou anketu Fotbalista 

roku. Druhý mezi střelci skončil Martin Hranai (11 gó-

lů), nová posila týmu, třetím nejproduktivnějším hráčem 

byl Petr Steinberger, který za Postřekov v roce 2017 

odehrál pouze jaro, přesto stihl nastřílet 6 branek. Druhý 

v anketě Fotbalista roku skončil Lukáš Frei před Janem 

Němcem, Lukášem Ledvinou a pátým Davidem Vavří-

kem. Hráčskou anketu Nejlepší hráč roku vyhrál gólman 

Lukáš Frei. Skokanem roku se stal Martin Cibulka. V 

závěru anketní části programu ještě Roman Janeček, kte-

rý letos opět oznámil konec kariéry, převzal další exem-

plář do již rozsáhlé sbírky trofejí s motivem králíka.  
 

Předseda Sokola Václav Kreuz v diskuzi mimo jiné vy-

zdvihl práci oddílu s mládeží, kdy se po hubených letech 

podle jeho slov snad blýská na lepší časy. Upozornil ale 

na propast sedmi až osmi let, takže se oddíl neobejde bez 

nákupu hráčů. 
 

Autor článku a fotografií: Václav Tauer 

Převzato z Domažlického deníku 

POSTŘEKOVSKÝ ZPRAVODAJ  

Fotbalistou roku Sokola Postřekov je Jiří Závodný 

Článek Václava Tauera z Domažlického deníku 
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Druhé místo v Tiefenbachu! 
 

V neděli 18. úno-

ra jsme se 

s mladší příprav-

kou (rok narození 

2010 – 2012) zú-

častnili halového 

turnaje 

v Německu, kon-

krétně 

v Tiefenbachu.  

 

Turnaj sehrálo 6 týmů systémem každý s každým - SG 

Silbersee 08, FC Neunburg vorm Wald, TSV Winklarn, 

FC Untertraubenbach, Spvgg Wi – Wa a TJ Sokol Po-

střekov (jako jediný ze zahraničí).  
 

Celkově jsme z 5 zápasů získali 13 bodů za 4 výhry a 1 

remízu (skóre 11:0), ale několik dětí jsme měli o rok 

starší. Remízu 0:0 jsme uhráli s týmem FC Neunburg v. 

W., který díky celkovému lepšímu skóre (13:0) i celý 

turnaj vyhrál. Nejlepším střelcem našeho týmu se stal 

Sebastian Heřman, který vstřelil 6 gólů. Ihned po skon-

čení turnaje se Sebastian v šatně šibalsky ptal, kdo že je 

tím naším nejlepším střelcem?  
 

Musím říci, že organizace celého turnaje byla dokonalá a 

nikde se nenaskytl sebemenší problém. Zápasy děti od-

makaly a celkovou atmosféru turnaje si moc užily. 

Všechny pak dostaly medaile a k tomu ještě každý tým 

obdržel pytel bonbónů. Poděkování patří paní Haně Vá-

chalové, která nás do turnaje přihlásila, a samozřejmě i 

rodičům, s nimiž je výborná spolupráce. 
 

Mgr. David Vavřík 

V neděli 25. února se konal již 

tradiční Okresní turnaj ve vybíjené 

v naší tělocvičně. 
 

Tento ročník byl opravdový masakr... sešel se celkový 

počet 101 dětí! Postřekovských bylo 27. Rozdělili se do 

2 mladších a 2 starších družstev. Z Holýšova rovněž 

tak, 6 starších dětí z Kouta šlo do jednoho týmu a nejvíc 

přijelo horšovskotýnských, 41 dětí, kteří vytvořili také 2 

a 2 družstva. Šestičlené týmy hrály proti sobě 2 sety.  
 

Herní čas se bohužel kvůli dlouhému průběhu stále 

zkracoval. Na děti doléhala únava, hlad i vyčerpání, 

když turnaj ani v jednu hodinu nebral konce. Rozhodčí 

se to snažili urychlovat jak se dalo. Nicméně, konce 

jsme se dobrali až ve tři hodiny odpoledne! 
 

Naši mladší, kteří byli ze skupiny oproti soupeřům nej-

menší a nejmladší, se umístili na 4. a 5. místě. Starší 

družstva se umístila na 2. až 3. a na 5. místě. Všichni 

bojovali jako lvi, vedli si velice dobře a navzájem se 

podporovali. Tělocvična praskala ve švech, okna burá-

cela od křiku a až ven bylo slyšet energické fandění. 

Všem našim bojovníkům chci ještě jednou pogratulovat 

ke krásným výkonům, ale hlavně vzkázat, že byli skvělí 

nejen jako družstva, ale že byli jako jeden velký tým a 

pro nás byli a jsou nejlepší!!!  

 

Monika Kreuzová 

„Masakr“  
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Cvičitelé ASPV a Obec Postřekov zvou širokou veřejnost na další kulturní zážitek v podání 

 Ochotnického souboru z Poběžovic. Nově nastudovaná hra nás určitě rozehřeje a rozesměje.  

24. března 2018  
od 19:30 hod. 

POSTŘEKOV 

HOTEL U NÁDRAŽÍ 
 

vstupné dobrovolné 

Hana Teplá  

Zdeněk Martínek  

Pavlína Vejvančická  

Zdeněk Doktor  

Lukáš Václavovic 

Zdeňka Raiserová  

Lucie Špringerová 

Jan Doktor  

Jiří Teplý  

Daniela Boudová  

Věra Táborská  

Divadelní soubor při MKIS Poběžovice Vás srdečně zve na představení komedie s detektivní zápletkou  

Těšíme se na Vás!! Těšíme se na Vás!! Těšíme se na Vás!!  


